
Ordförandeutlåtande 

 

Under den gångna mandatperioden så har kultur- och fritidsnämnden tillsammans med förvaltningen 
haft ett prioriterat fokus på att planera för och etablera nya ytor för spontan rörelse och idrott. Att 
tillgängliggöra nya ytor för motion och aktivitet är något som både stärker folkhälsan och ökar 
valfriheten för den enskilda individen i dess vardag. De senaste åren har det också gått att observera 
en växande samhällstrend där allt fler personer söker sig just ut för att motionera och efterfrågan på 
nya ytor för spontan aktivitet och motion har ökat kraftigt. En central del av dagens spontanidrott är 
den discgolfbana på 18-hål som idag är placerad i Alby friluftsområde och som är mycket uppskattad 
av många kommuninvånare. Som ordförande kan jag instämma i den bild som förlagsgivaren har 
beskrivit i sitt medborgarinitiativ kring hur intresset för dessa banor har ökat kraftigt de senaste åren 
och att det därför kan ses som motiverat att etablera en ny bana någonstans inom kommunen. 
Därför kommer jag att föreslå att förvaltningen får i uppdrag att genomföra en behovsanalys där man 
undersöker behovet av en ny bana inom kommunen, något som kan göra att fler får möjlighet att 
testa på och utöva denna växande sport.  

 

Ordförandeförslag till beslut:  

·Kultur och fritidsförvaltningen får i uppdrag att genomföra en behovsanalys för ytterligare en 
discgolfbana inom Tyresö kommun. 

 


